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Verestóy Attila szenátor vállalja a felelősséget, mondjon le udvarhelyszéki elnöki tisztségéről,
és ne induljon újabb mandátumért – kéri Jakab Áron Csaba, RMDSZ-es
önkormányzati képviselő, frakcióvezető, az Udvarhelyszéki RMDSZ választmányának tagja.

  

Jakab szerint nem bűnbakot kell keresni a vasárnapi választások elbaltázásáért, vagyis azért,
hogy az RMDSZ polgármesterelöltje csak harmadik helyen futott be, valamint a tanácsban sem
nyertek többséget a szövetség jelöltjei, nem másod- és harmadik vonalbeli embereken kell
elverni a port, hanem a döntéshozóknak kell felelősséget vállalniuk.

  

A kizáró jellegű, személyre szabott előválasztás, a kampány, mely Verestóy Attila elfogadó és
aktív részvételével zajlott
egy olyan kampánycsapattal, amely nem ismerte az önkormányzati képviselők munkáját, és
megalázta, manipulálta őket, valamint folyamatos bűnbakkereséssel foglalkozott,
eredményezte, hogy az RMDSZ kisebbségbe került a székelyudvarhelyi önkormányzatban –
állítja Jakab.

  

Az önkormányzati képviselő azt gondolja, − mondta −, hogy az RMDSZ az a szervezet, amely
biztosítani tudja a fejlődés lehetőségét, ezért nagyon fontos, hogy az őszi választásokon, mely
az igazi tétet jelenti, bekerüljön a parlamentbe, ennek viszont Verestóy Attila részvétele
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csökkentené az esélyeit.

  

Jakab Áron Csaba ezért felszólítja a szenátort, hogy mondjon le udvarhelyszéki elnöki
tisztségéről , ahogy tette akkor is, amikor
néhány éve volt egy sikertelen beavatkozása a közösség döntésének megkerülésével. Azt
állítja, tisztában van vele, hogy a tanácsossága a tét, de ha nem teljesülnek a fentiek, és 
hárítják, elsinkófálják a felelősséget
, akkor nem csak a mandátumát, hanem az RMDSZ tagsági könyvét is visszaadja.

  

Megkérdeztük, el tudná-e képzelni, hogy más párt színeiben tevékenykedjen, és azt válaszolta,
hogy az RMDSZ-t tartja az egyetlen olyan pártnak, amely képviselni tudja az erdélyi
magyarságot. Verestóy Attila közel egy éve nyilatkozta, hogy 2016-ban utoljára vállalná a
szenátori tisztséget, és hogy elégedetlen Bunta Levente polgármester munkájával.
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